



Sysmex Messestand – „Medlab Exhibition & Congress“, Dubai, VAE

Für Sysmex Europe wurden wir mit der Planung und Realisierung des Lichtdesigns sowie der Medientechnik auf dem „Medlab“-Messestand beauftragt. Unsere Kollegen der Dependence in Dubai ermöglichten der ausführenden Kölner N&M-Niederlassung eine solide Planung. Auch in der Realisierungsphase brachte dies weitreichende Vorteile für den Kunden: Hochwertiges Equipment im eigenen Materiallager und versierte Techniker vor Ort reduzierten den logistischen und finanziellen Aufwand immens. Gleichzeitig sorgten N&M-Techniker dafür, dass die Sysmex-Messepräsenz garantiert in gleich hoher Qualität ausgeführt wurde, wie hierzulande.

Zu unseren Aufgaben zählte die Ausleuchtung des 120 Quadratmeter großen Stands und seiner Exponate mit Tageslichtscheinwerfern (4.200 Kelvin). Für den oberen Lounge- und Meeting-Bereich wählten wir für das Ambiente-Kunstlicht 500-Watt-Stufenlinsen. Zudem sorgten wir für die gleichmäßige und ausreichende Beleuchtung des weithin sichtbaren Unternehmensbanners. Die interaktiven Anwendungen rund um Produktinformationen konnten auf 40-Zoll-Touchscreens an drei Terminals erlebt werden. Das gesamte Sysmex-Portfolio zeigten zudem ein 84-Zoll-Display sowie vier weitere, kleinere Displays.

Sysmex Fair Stand – „Medlab Exhibition & Congress“, Dubai, UAE

We were commissioned to plan and realise the lighting design and media technology for Sysmex Europe on its „Medlab“ fair stand. Our colleagues from the Dubai branch were able to provide our Cologne office, which was responsible for executing the project, with a sound basis for its planning. This also led to wide-ranging benefits during the realisation phase: high-quality equipment from our own storage facility and skilled technicians reduced the client's logistics effort and expenses immensely. At the same time, N&M technicians ensured that Sysmex's trade fair presence was executed with the same level of quality as in Germany.

Our tasks included illuminating the 120 square-metre stand and its exhibits with daylight spotlights (4,200 kelvins). We chose 500-watt Fresnel lenses for the ambient artificial lighting in the lounge and meeting area on the upper level of the stand. We also made sure of uniform and sufficient lighting of the company banner, which was visible from a great distance.

Interactive applications with product information visitors could experience on 40-inch touchscreens at three terminals. An 84-inch display with four smaller displays showed the entire Sysmex portfolio.



NEUMANN & MÜLLER
EVENT TECHNOLOGY



■ **Auftraggeber:** Blickfang Messebau GmbH

■ **Kunde:** Sysmex Europe GmbH

■ **Niederlassung:** Köln

■ **Planende Projektleiter:** Marius März und Philipp Hoff

■ **Location:** Dubai International Convention & Exhibition Centre

■ **Projekt-Zeitraum:** 06. bis 09. Februar 2017

■ **Gewerke:** Licht, Medientechnik, Rigging

■ **Besonderheiten:** Support durch N&M-Niederlassung vor Ort sorgte für ressourcen- und budgetchonende Abläufe und Planungssicherheit nach N&M-Qualitätsstandards.

■ **Commissioned by:** Blickfang Messebau GmbH

■ **Client:** Sysmex Europe GmbH

■ **Branch office:** Cologne

■ **Project managers:** Marius März and Philipp Hoff

■ **Location:** Dubai International Convention & Exhibition Centre

■ **Date of project:** 6th to 9th February 2017

■ **Services:** Lighting, media technology, rigging

■ **Special features:** Local support by N&M branch office eased the strain on resources and the budget and ensured planning certainty according to N&M quality standards.

■ **Weitere Informationen:**



■ **Further information:**

